

## Styrelsemöte ÖDET Programförening

2022-09-22



### 1 Närvaro

#### 1.1 Närvarande

William Balte, Leo Babic, Jonathan Rendel, Mattias Rademaekers, Matteus Sangeri, Soren Smink, Dante Wengeler, Wilma Adcock, Max Elofsson

#### 1.2 Anmäld frånvaro

Joel Pålsson

#### 1.3 Frånvaro

Theo Johnsson

#### 1.4 Adjungeringar

Ruben Croall, Felix Gustafsson, Filip Göransson, Erik Knutsson, Daniel Bleckert, Linus Frisk

## **2 Dagordning**

### **2.1 Mötet öppnas:**

12:16

### **2.2 Dagordning godkänns:**

Ja

### **2.3 Val av mötesordförande:**

William Balte

### **2.4 Val av justeringsperson:**

Leo Babic, Dante Wengeler

### **2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till i handlingarna:**

Ja

### **2.6 Ekonomi:**

Kortkonto: 1572.79 Kr

Phestkonto: 644.75 Kr

Placeringskonto: 500 Kr

Faktura VIP-M - Inte skickad ännu

Stripe - Allt är ordnat

Swedbank, nya företrädare: Soren Smink, Mattias Rademaekers. De gödkänns.

### **2.7 Inkomna skrivelser:**

Inga

### **2.8 Uppföljning: skrivelser**

Inga

### **2.9 Uppföljning: sektionsrapporter**

### 2.9.1 Phestorgan

ÖDET-fredag med MårFint var lyckad

Märken för evenemang med Corpus beställda

Nya phestknektar väljs in nästa vecka, sittande phestmästare återkommer

Skolk bjuder in oss på lördagens eftersläpp, i utbyte mot 2st arbetare. - Vi tackar nej pga kort varsel.

### 2.9.2 Mekvagnen

Märke för mekisinsamling ska göras framöver.

Alla nya märken ska säljas för 25, generationssittning för 20.

Insamlingsworkshop ska göras. Donation med märkes-"belöning"? Styrelse-utmaningar för vissa belopp?

### 2.9.3 IOM

Datamärken är beställda: 1331kr för 100st

Leo återkommer i discord/trello angående ÖDET-klistermärken.

Kontaktat Fablab angående medlemskap.

Intresse för finsittning - (förslag: ÖDET+1?) - återkom. Intressekoll bör utföras framöver.

ÖDET-LAN: Gameeffect har kontaktats, och vi har fått förslag. Vi återkommer. Intressekoll bör utföras framöver.

Leo fixar ÖDET-klistermärken för termosarna, Theo har ena och William har andra.

Nya styrelsebilder bör tas snart inför hemsidauppladdning samt introduktioner. William återkommer i discord.

### Riktlinjesbestämmelser IOM

Vi återkommer, potentiellt i en framtida workshop. William återkommer i discord.

### 2.9.4 KON

Ecoist med U och Vingmuttern - intresserade, vi återkommer.

### 2.9.5 D2, D4, pant och projektrum

"Mailbot" pantskåp - Återkommer Toerstenbot - återkommer.

## 2.10 Övriga ärenden

Tröjor - William antecknar

### 2.10.1 Övriga ärenden

Discord, kolla notisinställningar! - Vi återkommer.

### 2.10.2 Workshops:

**2.11 Nästa möte:**

Nästa vecka?

**2.12 Nästa workshop:**

**2.13 Mötet avslutas:**

13:03

## **3 Justering**

### **3.1 Disclaimer**

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

### **3.2 Justeringspersonens underskrift:**

Justeringspersoner Dante Wengeler, Leo Babic och mötesordförande William Balte godkänner protokollet  
13:22:51